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Forum: Skolebestyrelsesmøde 

Tid: 9.3.2021 klokken 18.00-20.00  

Sted: Online 

 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: 

Kim Hansen, formand. Louise Hartmann, næstformand. 

Tine Vitved Jensen, Charlotte Vinther, Adnan Ali Amin, 

Esma Demir, Trine Avnbo. 

Medarbejderrepræsentanter:  

Jeanette Kvist Refskov, Lisbeth Hummelmose 

Elevrepræsentanter:  

Under ændring 

Sekretærer:  

Flemming Hartmann, Jacob Leisin, Kasper Hajslund 

 

Gæst: Eva Juul Sørensen, Pia Juul Christensen 

Afbud: Charlotte Vinther, Trine Avnbo, Esma Demir  

Mødeleder: Kim Hansen 

Referent: 

 

Jacob Leisin 

Punkt 
+ tid. 

Punkter med 
formålsbeskrivelse 

Referat og Beslutninger 

1. 
 

Godkendelse af dagsorden og 
referat 

Godkendt. 

2. Meddelelser:  
Fra formanden 

Fra skolerådsmedlem 

Fra ledelsen 

Fra medarbejdere 

Fra øvrige medlemmer 
Forældrehenvendelser 

Formand: Intet nyt 

Skolerådsmedlem: intet nyt. 

Ledelse: 

8% af eleverne i udskolingen, kommer i nødundervisning, det 

ligger tæt op ad landsgennemsnittet. 

Langtidssygemeldinger er en udfordring. Noget af online 

undervisningen læses af klassens lærere. 

Køreplaner for MUS og fagfordeling er ved at være klar. 

APV skal sættes i gang. Link udsendes i morgen i E-boks. 

Der er kommet nye møbler. 

SFO: Vi modtager 50 nye Majbørn, Mie og Daniel er blevet ansat i 

ledige stillinger. 

Frederik har opsagt sin stilling pr. 31.03.21. 

Medarbejderne savner pædagogisk sparring og fællesskab. Der 

arbejdes på at gøre noget…. På afstand. 

Medarbejdere:  

Øvrige medlemmer: 

Forældrehenvendelser: 0.kl. forældre savner forældremøder.  
3. Læseindsats på 

Egelundskolen: 
Eva Juul Sørensen, som er skolens 

koordinerende læsevejleder 

Øget fokus på læsning i alle fag, for at styrke læsekompetencen 

og i sidste ende øge læselysten. 

Læsestrategien lægger sig op af den kommunale strategi. 

Alle elever læse testes 1 gang årligt. Derefter gennemgås 

klassens læseresultater med årgangsteamet, sammen med en 

leder. 
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fortæller om den igangværende 

indsats på læseområdet 

Der afholdes læsekurser for 3-4 kl. Hver elev arbejder ud fra 

deres læsestandpunkt. 

Der kan allerede nu spores en fremgang. 

Corona giver også udfordringer i denne indsats. 

Dejligt at der er systematik i indsatsen, det gør det nemt at 

gennemskue, som forældre. Derudover roses den anerkendende 

tilgang til forældresamarbejdet, det giver ro. 

Læsekoordinator opfordres til at række ud, hvis man får brug for 

en koordinerende indsats på tværs af skoler. 

4. Skolens økonomi 
Pia Juul Christensen deltager. 

Regnskab for 2020 fremlægges. 

Budget for 2121 fremlægges. 

Rammebevilling for 2021 fremlægges 

til godkendelse. 

Der arbejdes på at udvikle en ny 

budgetmodel til rammebevillingen 

og 2021’s budget skal derfor ses som 

et midlertidigt holdepunkt inden en 

mere fast budgetstruktur 

fremlægges. (Bilag) 

Bemærk budgettet ikke har været 

forelagt MED, men fremsendes til 

udvalget inden SB-mødet. 

Regnskab 2020: gennemgås, (se bilag til dagsorden). 
Budget 2021 (se bilag vedhæftet dagsorden): 
Gennemgås. Underskud på budget 2020 (SFO) 
overføres til budget 2021.  
Vi mangler at få tilført midler fra bl.a. dysleksi 
undervisningen og enkeltintegration, men de bliver 
tilført delvist hen over året. 
Der savnes gennemsigtighed i tildelingsmodellen. 
Det giver nogle usikkerheder i forhold til ansættelser.  
Der er en bekymring om, hvorvidt det stramme 
budget, giver mulighed for efteruddannelse og om 
skolen kan miste medarbejdere på den bekostning. 

5. Ordensregler 
Udkast til ordensregler til drøftelse 
og endelig godkendelse 

Diskuteres. Der er kommet et par kommentarer fra lærerne. 

Ordensreglerne lægges på hjemmesiden og der skal i fremtiden 

kigges på et tillæg vedrørende værdigrundlag. 

 

6. Skoledagens længde 
Der er kommet nye regler for 
eventuelle ansøgninger om 
forkortelse af elevernes skoledag. 
Der ønskes en afklaring af 
holdningen til skoledagens længde 

Punktet er drøftet. 
Ansøgningen om nedsat skoledag, skal ske individuelt for hver 
klasse. 
Der er en uoverensstemmelse imellem paragraf 16b og den 
udsendte vejledning. 
Børnene i 4 klasse, går mere i skole, end  nogle af deres forældre 
er på arbejde… Det er en stor omvæltning fra tiden i 
indskolingen. 
Et er skoledagens længde, noget andet er indholdet og 
variationen. 
Samlet set er der ikke et ønske om at forlænge skoledagen. 
 

7. 
 

Punkter til fremtidige møder 
SFO-rådet 
Opfølgning på arbejdet med 
Arbejdsmiljø. 

Rækken af principper. Næste års møderække. 

8. EVT. Portrætbillede til hjemmesiden efterspørges. 

 
 

Næste møde 7.4.2021 


